
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 10 – 2015  
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2015-10-05  § 124 – 138 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Knarta, Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin (Delvis), Thomas Thunberg, Martin Lundborg, Annika 

Rolfsson (Delvis), Tomas Cassanelli, Maria Carlsbogård 
  

  Ansvarig 
§ 124 Öppnande 
 
§ 125 Dagordning 
 
§ 126 Föregående 
        Protokoll 

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 127 Ekonomi Genomgång av aktuell resultatrapport. Bokfört t.o.m. 28 
september. Ser försiktigt positivt ut. 
 
Innebandyn dyrare än budgeterat. 
 

Maria 
 

§ 128 Sponsring 
 
 

Genomgång av aktuell prislista för sponsring. Thomas uppdaterar 
prislistan inför 2016, priserna samma som tidigare, 2-årsavtal för 
flaggor och ta bort andelar konstgräs. 
 
Janne kontaktar Statoil för att se om det finns möjlighet till 
sponsring. 
 
Sälja Bingolotter. Diskussioner med Willys pågår. 
 
Herrlaget sponsring: Bollar, Tundo schakt, Aristo 
 

Thomas 
 
 
 
Statoil 
 
 
Janne 

§ 129 Fotboll 
 

Fotbollssektionen planerar in en ledaraktivitet där 
utbildning/avrapportering i Idrott-On-line bör ingå. Mer stöd till 
ledare behövs för att komma igång med och använda Idrott-On-
Line fullt ut. Styrelsen deltar också på denna aktivitet. 
 
Sätt in en annons i KP angående öppna träningar för både dam 
och herrlaget ev. inkl höstmöte. 
 
Båda tränarna för herrlaget har sagt upp sig. Arbetet uppstartat 
med att hitta nya tränare inför 2016. 
 
För damlaget fortsätter Jocke och Johan som tränare. 
 
Maria rapporterade från fotbollssektionens framtidsmöten med 
fotbollsledarna. 
 

Maria 
 
 
 
Janne 
 
 
Kalle 
 
 
Kalle 
 
Maria 

§ 130 Innebandy 
 

Maria har varit i kontakt med innebandyn angående 
närvarorapportering, materielbehov, m.m. 

Maria 



 
§ 131 Kanslirapport  Många lag rapporterar in aktiviteter i Idrottonline för sent så vi 

hinner inte korrigera krockar mellan aktiviteter eftersom vi endast 
får reda på dessa efter att vi skickat informationen till kommunen 
för kontroll. Detta gör att föreningen missar en del pengar i 
kommunalt bidrag. 
 
Kansliet har under en tid varit överbelastat med arbetsuppgifter. 
Styrelsen stöttar kansliet med en del aktiviteter: 

- Maria hjälper till med aktiviteter kring bokföring och våra 
kontakter med Folksam angående inbrotten. 

- Martin och Thomas hjälper Janne med flytt av köldkänsligt 
material mm. till utrymme i källaren. 

 
Janne har haft möte med Monika Kindblad, enhetschef för 
dagbarnvårdarna. Klagomål på att stora lokalen är sliten. 
 
Aktuella aktiviteter de närmaste 2 månaderna: 

- Klippa en sista gång i samhället 
- Vinterförbereda Romevi 

 

 
 
 
 
 
 

§ 132 Inför höstmötet  
 

Sätt in en annons i KP. 
 
Lägg till aktivitet i föreningens kalender 
 
Utskick till alla medlemmar 
 
Var och en funderar på kandidat till Årets RUfare till nästa möte 
 

Janne 
 
Thomas 
 
Thomas 
 
Kalle 

§ 133 Föreningens 
organisation/ 
Föreningsutveckling 

Kontakta medlemmarna i valberedningen för uppstart av arbetet 
inför både höstmöte och årsmöte. 
 

Kalle 
 
 

§ 134 Samarbete Inga beslut fattade mer än angående P02, Janne har kontakt och 
Kalle stöttar. 

 

§ 135 Övriga frågor Kvarstående från tidigare protokoll, möjliga aktiviteter att 
arrangera: 

o Mogendans 
o Knattedisko 
o Utbildningsvecka för ledare/medlemmar 

 
Kalle går på Östra alliansens årsmöte. 
 
Kalle och Katarina går på Ordförandekonferensen 17/10, finns 
utrymme för någon mer att gå på mötet. 
 
Höstens arbetsdag genomförd. De flesta planerade aktiviteterna 
genomfördes. 
 
Thomas fortsätter byta Layout på Idrott-Online. Några sidor är 
bytta. 
 

 



 
 
 
 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  

§ 136 Planering 2015 Huvudstyrelsemöten – måndagar kl 18.30; 
2/11, 5/12 
 
Höstmöte                  Torsdag 19/11 19:00 
 

 

§ 137 Nästa möte Styrelsemöte (gemensamt med fotbollssektionen) 
Måndag 2/11, klockan 18:30. 
 
För fika ansvarar: Annika 
 

 

§ 138 Avslutning Mötet avslutades 
 

 


